

Bestyrelsesmøde onsdag den 8. marts 2006 hos Annie.

Alle var til stede.

Formanden, Lars Bo, bød velkommen og fremlagde en lang dagsorden med mange punkter.

Til Arvid, der skriver hjemmesiden, var der kommet et brev med flere forslag.

Et ønske var, at der på hjemmesiden blev lagt et kort over området med navn og på vejene. Det blev vedtaget at overlade til Arvid at finde et egnet kort og lægge det ind på hjemmesiden.

Der var også et ønske om, at medlemsfortegnelsen blev lagt ud på hjemmesiden, hvilket der ikke var stemning for. Det er en privat sag, om man er medlem eller ikke, var begrundelsen.

Det blev vedtaget, at Arvid nu kan begynde at lægge foto,s af det nye byggeri på hjemmesiden, så alle kan følge med i, hvad der sker, og hvad man eventuelt finder af interessante ting.

Et forslag om at lægge alle breve og skrivelser til og fra foreningen ud på hjemmesiden blev drøftet.

En enig bestyrelse mener, at vi i øjeblikket har en meget stor åbenhed omkring foreningens arbejde, idet stort set alt kommer i skabet og på hjemmesiden.

Men vi kan have en brevveksling med myndighederne i en forhandlingssituation, hvor den, vi forhandler med, forventer en vis diskretion, til det endelige resultat foreligger.

Her må vi have lov til at holde kortene lidt ind til kroppen i en periode, og vi forventer, at medlemmerne har tillid til os i den situation.

Lokalhistorien blev derefter drøftet. Jørn foreviste indledningen og de 2 første afsnit, der er skrevet færdig. Han har samarbejdet med Arvid, der har skaffet en masse faktuelle oplysninger, mens han selv har hentet meget på biblioteket og talt med nogle af de, der har boet her længst.

Der var enighed om, at vi begynder at lægge det ud på hjemmesiden og sætte det i skabet på den måde, at der kommer et afsnit ca. hver måned.

Der kommer i alt 5, og kun de 2 første er færdige.

Hvis interessen er stor, kan det hele udleveres til alle medlemmer til slut.

Omkring fjernvarmeprojektet oplyste formanden, at han netop har fået oplyst, at kommunen vil afholde et **møde den 22. marts kl. 1900 på Lindeskovskolen.**

De har beklaget, at de ikke kunne overholde den tidsplan, som de lovede på generalforsamlingen, og som de selv havde lagt. **Der kommer meddelelse om mødet fra kommunen.**

Flere fra bestyrelsen havde hørt rygter om pris m.m., men formanden slog fast, at vi ikke hverken kan eller vil tage stilling til rygter, men at vi forventer en positiv udmelding på mødet den 22. marts 2006.

Da der har været flere klager over, at køretøjer til nybyggeriet kørte for hurtigt ad Skovvejen, har formanden rettet henvendelse til bygherren, Søren Krogh. Han har forklaret, at det er blevet nævnt på byggemøderne, hvor håndværkerne er blevet anmodet om at tage hensyn.

Flere mente, at det ikke havde hjulpet.

Vi har et løfte om, at bygherren vil tage det op på alle byggemøderne, og vi, som bor her, kan passende vise et godt eksempel, så håndværkerne kan se, hvordan det skal være.

Der er intet nyt om omfartsvejen.

Kassereren, Leif, redegjorde for opkrævningen af kontingent, hvor bestyrelsen er gået rundt og har talt med de, som var hjemme, og i øvrigt lagt et girokort til de, som ikke var.

Det er gået godt, sagde Leif. Vi er nu 71 medlemmer, og der kommer nok et par stykker til. Sammenholder vi det med de seks sponsorer til hjemmesiden, ser vores økonomi ganske godt ud.

Som en opfølgning blev det drøftet, hvor meget vi skal gøre for at flere med, og alle var enige om, at der er gjort nok.

At nogen ikke vil være medlem, bør ikke hindre den positive udvikling, som bestyrelsen mener, foreningen er inde i.

Arrangementerne for den kommende sommer blev kort drøftet. Datoerne ligger fast, og der er lejet lokale til festen. Detailplanlægning venter vi med til næste møde.

Det er ikke lykkedes at få lavet regler for loppemarked endnu eller at få styr på, hvad vi gør med de ting, foreningen ejer og låner ud.

Det skal vi have gjort inden næste møde.

Lars Bo og Jørn ser på loppemarkedsregler og Leif laver et forslag om tingene til udlån.

Men der er et problem.

Hvor er kompostkværnen??. Knud i nr. 28, som har opbevaret den i nogle år, har ikke set den i flere måneder. Giv venligst besked til et af bestyrelsesmedlemmerne.

Næste møde onsdag den 19. april 2006 hos Michael.

Lars Bo Petersen
Formand.